

《单词百科:gel-like是什么意思?gel-like怎么发音?gel-like的解释和用法》

英语单词gel-like是什么意思?gel-like怎么读?gel-like怎么发音?简答网为您整理了gel-like的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



gel-like怎么读

gel-like的读音:[dʒel laɪk]

gel-like的意思

1、凝胶状;胶状

gel-like的双语例句

1、Weak Gel-like Rheological Properties of Aqueous Soy β -Conglycinin Dispersions

β -伴大豆球蛋白水分散液的弱凝胶流变学性质

2、The look and taste of the end product matches the original food item, but the texture

is soft and gel-like. It dissolves easily in the mouth so that it is safe to eat for people with mastication [chewing] or swallowing problems.

无论是外观还是味道，软滑食物都跟原来的食物非常相似，其质地柔软，像胶体一样，入口即化，吃起来安全可靠，非常适合有咀嚼困难或吞咽困难的朋友们。

3、Pure β -Ca₂P₂O₇ phase, pure β -tricalcium phosphate phase and hydroxyapatite containing a small amount of CaO were obtained by calcining the dried gel-like powders with the corresponding Ca/P ratios at 1000 °C.

将混合溶液蒸发溶剂后得到的干胶状粉末在1000℃煅烧，对应不同的Ca/P比，可分别获得纯 β -Ca₂P₂O₇和 β -磷酸三钙以及含有极小量CaO的羟基磷灰石。

4、Preliminary study on the critical criterion for distinguishing floc sedimentation and gel-like network sedimentation

粘性细颗粒泥沙絮团发育与絮网发育临界判据的初步研究

5、Stable solutions were obtained in the mixtures of the precursor solutions with Ca/P ratios of 1.00, 1.50 and 1.67 when the mixtures had HOAC in a HOAC/Ca ratio of 4. After the stable solutions were evaporated, dried gel-like powders could be formed.

当醋酸与钙的摩尔比（HOAC/Ca）为4时，两先驱体分别以Ca/P比为1.00，1.50和1.67混合，均可以获得稳定混合溶液。

6、The lamellar liquid crystal shows gel-like behavior, the hexagonal liquid crystal shows Maxwell model.

层状液晶显示gel-like流变性质，六角状液晶显示Maxwell模型。

7、The Study on the Gel-like Network of Hyperconcentrated Cohesive Sediment Suspensions

高浓度粘性沙悬浮体系类凝胶网络的初步研究

8、This product is extracted with the medical syringe injected Zhuanfeng, pending the transparent gel-like, when injected into the second time.

用医用注射器抽取本品注射于砖缝内，待胶体成透明状时注射第二次。

9、Belif will launch with 21 products, including Hungarian water essence, a serum made with 10 herbs; the True cream moisturizing bomb which contains comfrey leaf, and the True cream aqua bomb, which has a gel-like consistency and contains Lady's Mantle and

nettle leaf.

Belif将推出21款产品，包括一款匈牙利水润精华、一款含有10种草药成份的精华液、一款含有紫草成分的True润泽炸弹霜，以及True补水炸弹霜，后者具有凝胶质地，含有斗蓬草和荨麻叶成分。

10、It contains gold nanoparticles, each about 0.06 microns, or a thousandth of the width of a human hair, in diameter in water with a gel-like polymer called pNIPAM.

它包含金纳米颗粒，每个颗粒的直径约为0.06微米（相当于人类头发宽度的千分之一），这些颗粒与一种名为聚N-异丙基丙烯酰胺（pNIPAM）的凝胶状聚合物一起泡在水里。

11、Paraffin in the ground in order to gel-like soluble oil, when the drop in pressure and temperature can be separated from the oil.

石蜡在地下以胶体状溶于石油中，当压力和温度降低时，可从石油中析出。

12、As the water level continues to drop, the folded chains of silk push together more and more to form larger and larger gel-like structures.

水分继续流失，包裹在一起的蚕丝像滚雪球般形成凝胶状。

13、It was indicated that the critical condition of settling of a gel-like network in cohesive sediment suspensions depended on both the structure and interaction between particles of clusters.

网络沉降过程中絮团相互搭接形成结构，是絮团沉降发展的结果，但又与絮团沉降存在很大的差异。

以上是简答网为您整理的gel-like怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于gel-

like的用法、gel-

like的释义、gel-like的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gel-like>